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När frågan om en förstudie för detta projekt behandlades i Samhällsbygg-
nadsnämnden 2020-05-12 lade jag ett särskilt yttrande som löd: 
 
”I sitt svar till kultur- och fritidsförvaltningen bedömer samhällsbyggnads-
förvaltningen att det är möjligt att utöka Brantbrinks IP för att anlägga yt-
terligare en 11-spelsfotbollsplan av konstgräs.  
 
Bedömningen gällande natur och landskapsbild visar dock att det finns ett 
”starkt spridningssamband med höga värden för biologisk mångfald” och 
att området är ett strategiskt viktigt ädellövs- och barrskogssamband för en 
sammanhållen grön infrastruktur. Platsen är också i dagsläget ett mycket 
uppskattat rekreationsområde som erbjuder fri tillgång till frisk luft, motion 
och naturupplevelser för alla och envar. 
 
Vi befinner oss i ett klimatnödläge där just denna typ av trädbeväxt natur-
mark är av största vikt för naturlig kolinlagring och vi behöver minimera 
den landyta som vi belägger med konstmaterial. Den biologiska mångfalden 
är dessutom akut hotat av bland annat läckage av mikroplaster.  
 
Vi accepterar förvaltningens bedömning att det är MÖJLIGT att anlägga 
ytterligare en konstgräsplan och tillhörande parkeringsyta för omkring 20 
mnkr vid Brantbrinks IP, men anser dock inte att det är LÄMPLIGT.” 
 
När frågan om planuppdrag för samma projekt nu kommer upp till beslut 
yrkar jag avslag på ordförandeförslaget. 
 
 
 
Kerstin Amelin (V) 
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